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Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr XXX/2020 

XXX Sesja w dniu 28 maja 2020  

Obrady rozpoczęto 28 maja 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:31 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk  

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2019, poz. 506 z późn. zm) otwarła obrady 

XXX Sesji Rady Miasta, przywitała radnych VIII kadencji. 

Obecnych było 14 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Wobec braku uwag do porządku obrad Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek 

obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1): Karol Kolny 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Zastępca Burmistrza Miasta Anna Wiaderny odpowiedziała na pytania radnych. 

Radny Karol Kolny dołączył do obrad sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Miasta Lędziny za pierwsze półrocze, informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planów 

finansowych samorządowych instytucji kultury i samorządowego zakładu opieki 

zdrowotnej. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek formalny radnej Anny Wysockiej. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnej Anny Wysockiej, aby przed podjęciem uchwały radni biorący 

udział w sesji zdalnie pokazali się w kamerach na tablecie. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

Wobec braku pytań przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Miasta Lędziny za pierwsze półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych 

samorządowych instytucji kultury i samorządowego zakładu opieki zdrowotnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (2): Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk 

Przewodnicząca oznajmiła, ze uchwała w sprawie określenia zakresu i formy informacji 

o przebiegu wykonania budżetu Miasta Lędziny za pierwsze półrocze, informacji 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania 

planów finansowych samorządowych instytucji kultury i samorządowego zakładu opieki 

zdrowotnej została podjęta. Uchwała otrzymała numer XXX/183/20 i stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Elżbieta Ostrowska złożyła zapukania, które stanowią załączniki nr 3 oraz nr 4 do 

protokołu. 

Radny Paweł Wanot złożył zapytanie, które stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Radny Tomasz Kostyra złożył interpelację, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos złożyła zapytanie, które stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.  

Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos złożyła zapytanie cyt., „ Kiedy zostanie podjęta 

decyzja przez Panią burmistrz o otwarciu Urzędu Miasta dla mieszkańców, takiego otwarcia, 

które jest zgodnie z zarządzeniem Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji tzn. tylko 

z ograniczeniem liczby mieszkańców na terenie Urzędu Miasta i z zachowaniem po prostu 

środków bezpieczeństwa oraz z zachowaniem tego, że w biurze może być obok urzędnika 

tylko jedna osoba” oraz, żeby także informację udostępnić mieszkańcom. 

Zastępca Burmistrza Miasta Anna Wiaderny wyjaśniła, że taka informacja pojawiła się na 

stronie internetowej, poinformowała, że Urząd Miasta cały czas obsługuje mieszkańców, 

zostały zakupione osłony plexi, środki do dezynfekcji. 

Usługi dla mieszkańców świadczone są na parterze budynku.  

Radny Szymon Simonicz zwrócił się z zapytaniem do pani Skarbnik, jakie oszczędności są 

poczynione, co do szkół pod względem mediów? Jakie oszczędności są poczynione, co do 

wypłaty nauczyciela skoro nie mają wypłacanych nadgodzin? Czy zaoszczędzone przez 

szkoły pieniądze, może szkoła wykorzystać na własne naprawy, czy te pieniądze nie będą 

w ogóle przekazane szkołom?  

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że wszystkie jednostki organizacyjne miasta w tym placówki 

oświatowe otrzymują na podstawie swoich harmonogramów zapotrzebowania, środki 

finansowe na wszystkie bieżące wydatki. 

Radny Paweł Wanot przedstawił zapytanie, jaki jest powód tego, że MKS nie otrzymał 

wypłaty kolejnej transzy, kiedy Miejski Klub Sportowy może spodziewać się wypłaty kwoty 

przyznanej i wynikającej z budżetu i jaki jest dalszy plan działania? 

Mecenas Wojciech Berendowicz wyjaśnił, że nie jest akceptowane, by w rozliczeniu dotacji 

za 2020 rok przedkładać faktury i rachunki, które były wystawione i wydatkowane w 2019 

roku. MKS był wzywany do dokonania korekt w sprawozdaniu, zatem dopiero po 

zatwierdzeniu sprawozdania i skorygowaniu będzie wypłacona kolejna transza zgodnie 

z umową. 
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Radny Paweł Wnaot zapytał, co zatem z tymi niezapłaconymi fakturami na kwotę ok. 6 000, 

00 zł?  

Mecenas powtórzył, że jeżeli w umowie wpisany jest okres realizacji zadania i wydatkowania 

środków to muszą być spełnione te warunki wynikające z umowy. 

6. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Radny Łukasz Kuczek złożył trzy wnioski, w tym jeden wniosek formalny. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Łukasza Kuczka zwracam się z prośbą o udostępnienie mapek terenu ul. 

Hołdunowska od numeru 22 do 34 numery parzyste. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (3): Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

Głosowano wniosek formalny w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Łukasza Kuczka, aby przed każdym głosowaniem pokazywali się 

radni, którzy są online i uczestniczą w posiedzeniu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Bogusław Noras 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Łukasza Kuczka, aby Urząd Miasta przystąpił do programów 

wspomagających małą retencję. Obecnie zostały uruchomione trzy programy krajowe 

a mianowicie: Miasto z klimatem - "zielono-niebieska infrastruktura", modernizacja 

gospodarstw rolnych - obszar nawadniania w gospodarstwie, Retencja korytowa - program 
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kształtowania zasobów wodnych na terenach rolniczych. Działania na rzecz magazynowania 

wody prowadza także WFOŚiGW i samorządy lokalne. W wielu gminach są realizowane 

programy samorządowe dofinansowujące działania pro-retencyjne w naszej niestety nie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Bogumiła Stolecka 

Radny Łukasz Kuczek wydał także oświadczenie: „ W związku z wypowiedzią radnego 

Kostyry i przywołaniem mnie do odpowiedzi na poniedziałkowej sesji Rady Miasta 

w temacie fotowoltaiki i mojego programu wyborczego, chciałbym zauważyć, że w moim 

programie nie było słowa o fotowoltaice, natomiast znalazł się taki punkt w programie 

wyborczym komitetu wyborczego wyborców Katarzyny Ficek- Wojciuch, a komitet 

wyborczy składa się z kilkunastu osób, jednocześnie chcę zauważyć, bo cieszy mnie to 

niezmiernie, że Burmistrz Miasta realizuje również punkty swoich kontrkandydatów 

a mianowicie Koncert Noworoczny pomysł i punkt programu wyborczego Katarzyny Ficek –

Wojciuch. Dziękuję. ” 

Radny Szymon Simonicz złożył dwa wnioski. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Szymona Simonicz o przedstawienie przez Panią Skarbnik na Sesji 

zarządzeń związanych z finansami miasta (budżetem). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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Wniosek radnego Szymona Simonicz skierowany do Pani Burmistrz o spotkanie Pani 

Skarbnik z radnymi w sprawie finansów miasta Lędziny. Może to być spotkanie online lub na 

Sali Sesyjnej w godzinach pracy Urzędu Miasta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Radny Tomasz Kostyra złożył dwa wnioski. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Tomasza Kostyry, aby Gmina włączyła się w programy zapewniające 

dofinansowanie dla mieszkańców w zakresie odnawialnych źródeł energii np. fotowoltaika. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (6): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka, Paweł Wanot 

PRZECIW (6): Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Szymon Simonicz, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Hubert Handy 

Wniosek nie został przegłosowany. 

Radny Tomasz Kostyra przedstawił swoje oświadczenie odnośnie wypowiedzi radnego 

Łukasza Kuczka cyt.” tak sie składa, że akurat mam w dyspozycji ulotkę wyborczą wydaną 

bezpośrednio wydaną przez radnego Kuczka, na której z jednej strony jest program wybroczy 

no i na jednym materiale znajduje się dość wyeksponowane, jako informacje, ze komitet czy 

on, jako jego członek będzie wspierał programy fotowoltaiczne i dotyczy to wszystkich 

członków klubu, dlatego takim dość dużym zaskoczeniem były te głosowanie, w których pan 

radny wypowiadał się przeciwko no mi choćby te przed chwila głosowanie, w którym 

również jest przeciw, widzę poprawę w zakresie tego, że przynajmniej programy retencji 

znajdują gdzieś tam poparcie, natomiast fotowoltaika, która była obiecana w trakcie kampanii 



8 

 

wyborczej no niestety gdzieś już tam przepadała, ale nie jest to jakiś zarzut z mojej strony 

tylko tendencja, bo widzę inne kluby czy też osoby z komitetów wyborczych zaczynają 

wycofywać ze swoich obietnic. Dziękuję”. 

Radny Łukasz Kuczek oznajmił, że nie jest całkowicie przeciw fotowoltaice, tylko mamy 

okres teraz, kiedy jest COVID-19, w jego odczuciu fotowoltaika jest dla bogatych i na dzień 

dzisiejszy miasta nie stać na takie rzeczy. 

Radny Tomasz Kostyra złożył wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Tomasza Kostyry o przedstawienie analizy kosztów przystąpienia Gminy 

Lędziny do programu małej retencji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Sebastian Zimnal 

PRZECIW (3): Karol Kolny, Szymon Simonicz, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Hubert Handy 

Przewodnicząca Rady Miasta odczytała oświadczenie mieszkańców Górek w odpowiedzi na 

pismo Prezesa Zarządu Spółki Ekorec dotyczące skargi na nieprawidłowo przeprowadzone 

oczyszczenie ulicy Lipowej w dniu 08.04.2020 r.  

7. Komunikaty i informacje. 

Burmistrz Miasta przekazała informację, że 13.06.2020 w sobotę o godz. 12.00 odbędzie się 

Masza święta Jubileuszowa z okazji 250 rocznicy poświecenia kościoła św. Klemensa. 

Burmistrz Miasta odniosła się także do wypowiedzi Przewodniczącej Rady Miasta pani Marii 

Głos dotyczącej decyzji Burmistrza odnośnie wykonania nawierzchni na ul. Polnej, Burmistrz 

Miasta przypomniała, że 27.06.2019 r. Przewodnicząca rady Miasta wystąpiła z wnioskiem 

cyt.” o wykonanie nawierzchni asfaltowej na ul. Czapli i na ul. Polnej gdzie była 

wykonywana wcześniej kanalizacja a obecnie tylko załatano dziury”.  
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Burmistrz Miasta poinformowała, że nigdy takiej deklaracji ani decyzji wobec mieszkańców 

nie złożyła, nawet w tym dniu na sesji i tym samym Przewodnicząca wprowadza w błąd 

mieszkańców, ponieważ Burmistrz odpowiedziała wtedy, aby wskazać środki na wykonanie 

tych nawierzchni, ponieważ w budżecie na rok 2019 te środki nie zostały zabezpieczone. 

Zwróciła się udokumentowanie tej informacji pisemnie, kiedy Burmistrz podjęła decyzję i 

powiedziała oficjalnie mieszkańcom, że ulica Polna będzie wykonana. 

Przewodnicząca Rady Miasta odpowiedziała, że posiada odpowiedź Pani Burmistrz, że do 

końca maja nawierzchnia tej ulicy zostanie naprawiona i tą odpowiedź dostarczy do pani 

Burmistrz. 

Burmistrz Miasta oznajmiła, że ta droga została naprawiona tylko Przewodniczącej nie 

odpowiada żółty kamień. 

Przewodnicząca potwierdziła, że pisemnie się ustosunkuje do tych zarzutów i wyśle 

informację do Urzędu Miasta 

Przewodnicząca Rady Miasta z okazji 30 lat istnienia samorządu złożyła wszystkim 

samorządowcom życzenia, życząc dobrej współpracy dla dobra miasta Lędziny. 

8. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła obrady XXX Sesji Rady 

Miasta słowami: 

„Zamykam obrady XXX Sesji Rady Miasta VIII Kadencji”. 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem  

https://www.youtube.com/watch?v=qZ5mefuGXE0&t=1s 

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny 

Maria Głos 

 

  

Przygotowała: Danuta Komandera  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=qZ5mefuGXE0&t=1s

